
Geachte gemeenteraad, 
 
Omdat het inmiddels enige jaren geleden is, dat het 'Aldi-dossier' behandeld is, en er inmiddels een 
nieuw college zit met vele nieuwe gemeenteraadsleden, stuur ik u hierbij opnieuw de bezwaren toe 
die ik destijds heb ingediend. In grote lijnen zijn is de inhoud van het stuk nog steeds actueel. 
 
Bij het lezen van het stuk 'Toepassen gemeentelijke coördinatieregeling verplaatsing Aldi Dwingeloo - 
Besluitvorming College/besluitvorming Raad' komen bij mij de volgende vragen naar boven: 
 
1. Wat is het voordeel voor de burger en de ondernemers in Dwingeloo om als B&W mee te werken 
om de Aldi te verplaatsen? 
2. Waarom is de haast nodig?  
3. Wat is exact de inspanningsverplichting die in de conceptverkoopakte staat & waarom heeft de 
gemeente deze verplichting op zich genomen? 
4. Wie betaalt de saneringskosten? 
 
Ik wens u een goede vergadering toe en bovenal veel wijsheid. 

Met vriendelijke groet, 

Hilbert Wiechers 
Wiechers Wonen 

 

Ik werk op dinsdag, woensdag, vrijdag en zaterdag. 

Klik hier voor mijn persoonlijke pagina of lees hier onze privacy verklaring. 
 
 

http://www.wiecherswonen.nl/
http://www.wiecherswonen.nl/ons-team/hilbert-wiechers.html
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